



Møtereferat – Styremøte NSchK avd. Oslo

Møtedato Tid: Sted:
13.02.19 17:30 Rovenveien 426, 1900 Fetsund

Forkortelse	Deltakere	Til stede	Sendes
LUK	Lise Ulleberg Kirkemo	X	
RJ	Raymond Johansen		
SAK	Stig A. Kristiansen	X	
KH	Kirsten Haugunn	X	
MS	Morten Smestad		X
JN	Jeanine Neegaard	X	
LD	Line Dammen	X	
Referent:	Stig A. Kristiansen		

Pkt.	Tekst	Ansv.	Frist
------	-------	-------	-------

19/01	Gjennomgang og godkjenning av referat fra siste møte Vedtatt: vedtatt av det tidligere styret	INFO	
19/02	Innkommet post <ul style="list-style-type: none">- Hundens dag, 25.mai: kolliderer med eget arrangement- HS NSchK: ber om forslag til saker til dialogmøtet etter Rep.møtet.- HS NSchK: påmelding til Rep.møtet (frist 06.04.19).- HS NSchK: valgkomiteen ber om innspill til valg (frist 23.02.19) Vedtatt: sakene fra HS behandles under eventuelt.	INFO	
19/03	Styret – ansvarsfordeling <ul style="list-style-type: none">- Leder har det overordnede ansvaret- Nestleder: webansvarlig i tillegg til andre løpende oppgaver- Sekretær: referater og annet skrivearbeid, i tillegg til andre oppgaver forbundet med møter og lignende- Kasserer: regnskap og bank, samt annet forefallende arbeid- Styremedlem: bruksansvarlig i tillegg til annet praktisk arbeid- Varamedlemmer: bes stille på de møtene de har anledning til å stille. Stepper inn i de tilfellene ett, eller flere styremedlemmer ikke møter.	ALLE	



Norsk Schäferhund Klub avdeling Oslo

	<ul style="list-style-type: none">- Avd. Oslo har ikke hatt avlskontakt i mange år. Noe uklart om vi har noen som kan fungere i denne rollen. Per i dag har ikke avd. mange aktive oppdrettere, og vi avventer derfor denne rollen.- RIK-ansvarlig: krav om at vi skal ha dette. Krav om grunnkurs. Per i dag er det kun LUK og SAK som har dette av styrets medlemmer. SAK valgt som RIK-ansvarlig. <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>		
19/04	<p>Hytta - veilag/grunneier</p> <p>Nytt veilagsmøte i april. Forsøkt å få tak i en av grunneierne, men ikke fått til noe møte enda. Har ikke fått noen tilbakemelding med forslag til nytt møte slik vi har bedt om.</p> <p>Medlemmene får ikke brukt hytta og området rundt slik dette er tenkt brukt, eller ønskelig. Vi må ta opp fremtidig bruk og låsing av bommen på kommende veilagsmøte.</p> <p>Vedtak: SAK skriver en mail og/eller tar kontakt med grunneieren for å få til et møte om bruken av hytta/veien, samt OVF (leder av veilaget) for å undersøke hvor saken nå står.</p>	INFO SAK	 Snarest
19/05	<p>Arrangementer</p> <ul style="list-style-type: none">- Appellcup 17.03: Sverre og Widar dømmer. Mangler noen til å skrive. SAK/RJ/JN stiller for å hjelpe til.- K-test og NKK Kåringsprøve 01.05.19: ønskes avholdt på hytta. Sverre og Lise dømmer. Trenger figuranter, kioskvakt og sekretariat. Behov for å lage en oversikt over klubbens ulike ressurser (kommer tilbake til dette under eventuelt). RJ/JN/KN/MS kan stille. Vi undersøker hvem fler vi eventuelt trenger når det nærmer seg.- MH 04. og 05.05.19: Sverre og Lise beskrivere. Testleder: Camilla Aguilar. Ønskes avholdt på Svartskog da banen ved hytta er mindre egnet. Krever litt forarbeid. Trenger 4 figuranter, samt et par andre som gjør forarbeid/skriving. RJ/LD/JN/KH er aktuelle figuranter/skrivere. Vi avklarer dette nærmere dato for prøven.- Treningssamling 24-26.05: Treningssamling på Kongsberg med hovedfokus på brukshund trening/skogsarbeid. Vi avstemmer programmet i forhold til antall deltagere. Begrensede overnattingsmuligheter. Einar Bye kan hjelpe til med treningen. Sverre og Lise bidrar også. Behov for å lage et program som viser aktivitetene de ulike dagene.- LP stevne 01.06: Maridalen skole. Lene Berntsen dømmer. Trenger skriver, kioskpersoneell og sekretariat. JN/KH/RJ/LD/SAK bistår. Vi	ALLE RAYMOND SAK/FB	



Norsk Schäferhund Klub
avdeling Oslo

	<p>avstemmer behovet for folk og de ulike rollene når det nærmer seg. Vi trenger også fotograf av klassevinnere - LD sjekker dette. Må lage «arrangementer» på FB.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Utstilling 02.06: Svein Erik (Pelle) Lundkvist dømmer. Ringsekretær: Svein Nilsen. Trenger en som kan skrive som «kan» dette. JN/KH/RJ/LD/SAK hjelper til. Vi avstemmer det konkrete behovet når det nærmer seg. Vi trenger også fotograf av klassevinnere - LD sjekker dette. Må lage «arrangementer» på FB. - FA 15. og 16.06: Dommere: Terje Bøvelstad og Sverre Kirkemo. Testleder: Lise Ulleberg Kirkemo. Avholdes på Svartskog. Trenger minst 4 figuranter. Avklarer hvem som kan stille når det nærmer seg. - Ferdsprøve 10.09: Dommer: Sverre Kirkemo. Arrangeres på Bredtvet. <p>Vi kommer tilbake til andre kurs/aktiviteter ved en senere anledning.</p> <p>Vedtak: som redegjort ovenfor</p>	SAK/FB	
19/06	<p>Sponsing Dr. Øtker fortsatt aktuell i forbindelse med LP/Utst. Har fått kontaktdetaljer fra de som håndterte dette sist gang.</p> <p>Undersøker mulige forpremier fra Sportsmanns Pride til LP/Utst.</p> <p>Undersøker med Yukon om mulig hundeutstyr til utlodning/premier på ulike arrangementer.</p> <p>Undersøker mulig sponsing fra Volvo Maskin og Kiwi.</p> <p>Vedtak: vi sender en henvendelse til Dr. Øtker, Sportsmanns Pride, Yukon, Volvo Maskin og Kiwi.</p>	SAK LUK JN LD	
19/07	<p>Torbjørnrud Jobber med OBOS for om mulig få til en avtale om leie.</p> <p>Oppegård JFF bruker området. Vi hadde tidligere en avtale med dem (og noen andre klubber i området) om felles bruk.</p> <p>Området er godt egnet for vår type trening.</p> <p>Vedtak: vi fortsetter arbeidet opp mot OBOS og OJFF</p>	SAK/LUK	



Norsk Schäferhund Klub avdeling Oslo

19/08	Innkjøp Vi trenger en ny kaffetrakter, og en pølsekoker til hytta og ulike arrangementer. Tilbud om å kjøpe fire RIK-skjul. Pris for alle fire er 4.000,- Vedtak: vi kjøper en pølsekoker (anslått pris ca. 1.400,-), en kaffetrakter (ca. 1.500,-) pluss fire RIK-skjul (4.000,-).	LUK/SAK	
19/09	Eventuelt: I. Trening – organisering fremover Behov for å strukturere de ukentlige treningene litt mer enn hva tilfellet er i dag. Dette fordrer også at vi får en oversikt over hvilke ressurser vi har i klubben og kan dra veksler på (bruke). Vi starter med å kartlegge ressursene og diskuterer veien videre på neste møte. Mulig å lage en spørreundersøkelse for å kartlegge hvilke aktiviteter medlemmene ønsker, alternativt ta dette på et fremtidig medlemsmøte. II. Kommunikasjon til og fra styret E-post fra hovedmailen blir ikke automatisk arkivert slik at alle kan se hva som er sendt. RJ ser på hva vi får i dag fra tjenesteleverandøren, og hvordan dette kan organiseres. Som hovedprinsipp er vi enig om at mail@norskschaferhundoslo.com settes på kopi på korrespondanse ut. III. Rep.møte og eventuelle innspill/saker til dette Saker til dialogmøtet: DU: hva er HS sin innstilling i forhold til valg av DU videre? Avd. Oslo mener det er uheldig at det sitter to fra samme avdeling i dette utvalget, i tillegg til at dagens medlemmer i DU har en del andre «hatter» å ta hensyn til (habilitetsproblematikk). Saker til Rep.møtet: Kjent mental status: avdelingen utarbeider et forslag til Rep.møtet om at hundene som skal avls godkjennes må ha kjent mental status. SAK lager et utkast på dette sammen med	LUK RJ SAK SAK	Til neste møte Til neste møte



Norsk Schäferhund Klub avdeling Oslo

	<p>Sverre Kirkemo.</p> <p>Forslag til valgkom.: Ingen forslag på nåværende tidspunkt. Vurderer dette frem til fristen utløper.</p> <p>IV. Økonomi Besluttet av tidligere styre at deler av klubbens likvide midler settes inn på høyrentekonto. Dette er nå utført.</p> <p>Tidligere postboks er oppsagt, men ikke all post er videresendt. Har resultert i noen purringer. Vi har tatt grep for å endre dette (automatisk trekk).</p> <p>Vedtak: som redegjort for ovenfor i forbindelse med de enkelte sakene.</p>		
		KH/INFO	

Neste møte: 6.mars @ 18:00

Dato: _____

Lise Ulleberg Kirkemo

Raymond Johansen

Stig A. Kristiansen

Kirsten Haugunn

Jeanine Neegaard